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Aanleiding 

Op 21 februari 2023 is een brandbrief ontvangen gericht aan MOCW, MPVO en de 

Commissie OCW van de TK. Daarin worden zorgen van ouders, kinderen en 

hulpverleners geuit over veranderingen in het beleid van Stichting Prodas, die 

gevolgen hebben voor het voltijd hoogbegaafdheidsonderwijs op de Leo-afdeling 

(voltijd hoogbegaafdheidsafdeling) van de Aventurijn in Deurne. Naar aanleiding 

van deze brief heeft het lid Paul (VVD) Kamervragen gesteld.  

Beslispunt  

• Bent u akkoord met de voorliggende beantwoording van de Kamervragen, 

en daarmee de verzending naar de Kamer?  

Kernpunten 

• In de brandbrief staat beschreven dat het schoolbestuur Prodas van het 

samenwerkingsverband Helmond-Peelland het Leo-onderwijs niet meer 

openstelt voor nieuwe leerlingen van buiten het samenwerkingsverband. 

De reden die daarvoor in de briefwordt gegeven is tweeledig:  

1. Meer dan 40% van de leerlingen komt van buiten het 

samenwerkingsverband, zonder dat er extra financiële middelen 

meekomen. Dat betekent dat een steeds groter deel van de gelden 

voor passend onderwijs, bedoeld voor Prodas-scholen, naar de Leo-

afdeling moeten.  

2. Een regiofunctie voor het Leo-onderwijs past niet in de nieuwe visie 

op passend onderwijs van schoolbestuur Prodas. Zij streven naar 

meer thuisnabij passend onderwijs voor alle kinderen.   

Achtergrond 

• De Kamervragen zijn beantwoord in lijn met de Kamerbrief over 

uitwerking plan van aanpak hoogbegaafdheid1 die eind december 2022 

naar de Kamer is verstuurd.  

• Ambtelijk is er een gesprek gevoerd met de brandbriefschrijvers om hun 

zorgen duidelijker te krijgen en het vervolg met ze te bespreken. Er wordt 
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niet schriftelijk op de brief gereageerd, omdat deze gesprekken al lopen. 

Er zal ook nog contact worden gelegd met het schoolbestuur zelf.  

• Uit dit gesprek zijn een aantal punten naar voren gekomen, waaronder de 

toelatingsdrempel, die vanuit OCW nog nader onderzoek behoeven. Met 

de brandbriefschrijvers is besproken dat we het gesprek met hen blijven 

voeren en ze zijn gewezen op de Kamervragen. We zullen hen na 

versturen van de antwoorden ook informeren. 

 


